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Vanadisbadets framtid har under många år varit en viktig fråga för socialde-

mokraterna på Norrmalm som tillsammans med många boende i stadsdelen har 

agerat för att en nödvändig upprustning måste ske. Efter att vi i början av den-

na mandatperiod agerat i olika sammanhang, bland annat i form av en interpel-

lation år 2007, fick vi det glädjande svaret att badet skulle projekteras under 

2008/2009 och stå klar under 2012.  Både borgarrådet Sjöstedt och Axen Ohlin 

lovade detta vid en särskild presskonferens under pompa och ståt.  

 Men inget händer. I tidningen Vi i Vasastan skyller borgarrådet nu på att 

finansieringen inte är klar då badet måste finansieras inom norra stationspro-

jektet. Detta framstår som en stor bortförklaring. Norra stationsprojektet kom-

mer ge stora underskott i miljardklassen vilket innebär att inte badet kan finan-

sieras inom detta projekt. Pengar måste tas från annat håll, vilket nog de flesta 

insåg från början.  

 Borgarrådets försök till bortförklaringar gör många upprörda. Varför hän-

der inget, varför får stora byggnader på en sådan central plats i Stockholm stå 

och förfalla? Vad är borgarrådens löften om ett renoverat bad med tillhörande 

idrottshall värda? Hur skall badet konkret finansieras? 

 

Stockholm den 15 mars 2010 

 

Jan Valeskog 


